
 
 

2021-09-14, protokoll nr 11–2021    

 

Protokoll fört vid Svenska Rottweilerklubbens 

styrelsemöte 2021-09-14, via Zoom. 

 

Närvarande: Helen Randström, Christina Sjögren, Ann-Louise Rönmark, Anna Warburg 

Rexlinger, Jamie McCoy, Mikael Åkesson, Ann-Git Rammus, Malin Åsander, Carolin Lange. 

 

Anmält förhinder: 

 

§ 1  Mötets öppnande 

Ordförande Helen R. hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen genomgicks och godkändes.  

§ 3  Val av sekreterare och justerare 

Anna W.R valdes till mötessekreterare och Jamie M. valdes att tillsammans med 

ordförande justera protokollet.  

§ 4  Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag 

Inga protokoll att godkänna. Genomgång av pågående uppdrag.   

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser 

Inkommande skrivelser 32:21–42:21 genomgicks och behandlas under aktuell 

paragraf, bilaga 1. Inga utgående skrivelser. 

§ 6 Ekonomi 

Konton i svenska kronor 2021-09-01 

Konto Kontonummer Tillgängligt belopp 

AfR centralt 183016891–8 426 822,20 

AfR exteriör 183109602–7 34 975,87 

AfR läger norra 183168712–2 16 250,20 

AfR läger södra 1831I09603–5 297 140,57 

AfR tävling (PR) 183109605–0 33 264,72 

AfR mental 183192210–7 17 470,00 

 

 Det som händer just nu är utställningen i Nora. Avgifterna till arrangerande klubbar för 

rasmästerskapet är betalt.   
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§ 7  Lokalområden 

Inkommande skrivelse 42:21, kontaktperson för SBK distrikt Dalarna. Uppdrogs åt 

Christina att efterlysa en kontaktperson.  

§ 8  Utskott och arbetsgrupper 

 

a) utskottet för avel och hälsa 

Inkommande skrivelse 33:21, förslag uppfödarlista. Framgår inte vad kriterierna är, 

uppdrogs åt Anna R att be utskottet komplettera med kriterierna för listan.   

 

Valphänvisningen fungerar fortfarande inte tillfredsställande. Vi behöver rekrytera 

någon som tar ansvar för valphänvisningen så att vi kan korta hanteringstiden. 

Uppdrogs åt Anna och Helén att söka efter lämplig person.  

b) utskottet för exteriör och utställning 

Inkommande skrivelse 39:21 Information från SKK gällande utställningsadministration, 

genomgicks och lades till handlingarna.  

 

Det är ett rekordstort antal anmälda hundar till Nora, 140 st., vilket är mycket 

glädjande.  

 

Utskottet önskar inte ansvara för årsmötesutställningen i Kristianstad, ansvaret landar 

därför på styrelsen. Inga bokningar av lokal, domare etc. ännu. Anna tar kontakt 

gällande lokal, Jamie har börjat titta på domare.  

 

c) utskottet för information  

Inkommande skrivelse 40:21, Inbjudan till MyDog. Västra LO erbjuder sig att arrangera. 

Tackar för det och betalar för enkel monter. Uppdrogs åt Anna att svara lokalområdet.  

d) utskottet för läger och aktiviteter 

Årets läger i Kosta är avslutat och redovisningen är på väg till kassören.  

e) utskottet för mentalitet 

Inkommande skrivelse 32:21 och 37:21, Oacceptabelt beteende, genomgicks och 

skickas vidare till utskottet.  

 

Inkommandee skrivelse 35:21 Inbjudan RasRus-konferens 202. Veronica och Inga-Lill 

representerar rasklubben. Malin och Titti diskuterar styrelsens inställning till MT2017 

med dem. 

 

Inkommande skrivelse 36:21, protokoll mental. Genomgicks och lades till handlingarna.   

 

f) utskottet för tävling och samhällsnytta 

Rasmästerskapen för rally och lydnad i Gävle spår och sök i Enköping 17–18 

september, patrull arrangeras i Kosta i samband med lägret.  

 

Lagen till IFR IGP och FH-spåren är anmälda. Sverige har fullt lag som ett av få länder.  
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g) medlemshanteringen 

Vi har fått 25 nya medlemmar bara under september månad. Flera nya i samband med 

utställningen.  

h) medlemstidningen Rottweilern 

Tidningen är skickad till tryck denna gång.  

i) vandringspriser och förtjänsttecken 

Inget att rapportera.  

j) arbetsgruppen sponsring 

Inkommande skrivelse 38:21, erbjudande om sponsring för rasklubbens arrangemang. 

Uppdrogs åt Helén att ta kontakt med aktuella utskott för att stämma av antal 

aktiviteter/deltagare och eventuella önskemål till en sponsor för att titta på möjligheten 

med centralt avtal.  

k) arbetsgruppen RAS 

Rapport från Malin. Uppdaterad version med aktuell rasdata v. 38 och ut till 

medlemmar vecka 40/41 samt info om kommande diskussionsmöten.    

l) kontaktperson BSE & ZTP 

Inget att rapportera.  

m) internationell kontaktperson 

Inkommande skrivelse 34:21 IFR - Invitation to the Meeting of Delegates 13.10.2021 

och 41:21 IFR event 2021 - Meeting of Delegates – Proposal. Rasklubben kommer inte 

ha någon representant på plats i Ungern i år.   

§ 9 RASK och dialoggrupp SBK 

Rapport från Helen gällande RASK. Huvudsakligen pågående diskussioner kring 

MT2017 inför konferensen. Christina och Malin deltar också nästa gång. Boxerklubben 

har ”kopierat” vårt upplägg med uppfödar-mingel online som de tyckte var en bra idé. 

Fler rasklubbar funderar på att införa samma upplägg. Samarbetet fungerar bra i RASK 

och det finns en plan framåt. 
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§ 10 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor.  

§ 12 Kommande styrelsemöte 

Fysiskt möte den 9–10 oktober i Göteborg.  

 

§ 13 Mötets avslutande 

Ordförande Helen Randström tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 

 

 

Anna W. Rexlinger   Helen Randström  Jamie McCoy 

Sekreterare    Ordförande    Ledamot 
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Inkommande skrivelser 

32:21 Oacceptabelt beteende 

33:21  Förslag uppfödarlista 

34:21  IFR - Invitation to the Meeting of Delegates 13.10.2021 

35:21 Inbjudan RasRus-konferens 2021 

36:21 Protokoll mental 

37:21  Oacceptabelt beteende 

38:21  Sponsorerbjudande 

39:21  Information från SKK gällande utställningsadministration 

40:21  Inbjudan Rasklubbstorg på MyDOG 2022 

41:21  IFR event 2021 - Meeting of Delegates - Proposals 

42:21  Rasklubbsrepresentant SBK Dalarna 


